
 

 
 

 

 

 

 المجموعة المتحدة للتأمين التعاوني  السادة مساهمي 

 

بأن نموذج التوكيل غير متاح ، وذلك بنا ًء على تعميم مجلس ً هيئة  نحيطكم علما 

بعقد جمعيات الشركات المساهمة عبر وسائل  بالاكتفاءالسوق المالية القاضي 

ا حرصوذلك  إشعار آخرحتي  التقنية الحديثة عن بُعد وتعليق عقدها حضوريا

جراءات لاالجهود واو ضمن دعم  مة المتعاملين في السوق الماليةلاعلى س

 قة للتصديلاوذات الع حترازية من قبل الجهات الصحية المختصةلاالوقائية وا

وامتدادا للجهود المتواصلة التي تبذلها كافة  COVID-19 كورونا الجديدلفيروس 

السعودية في اتخاذ التدابير الوقائية  الجهات الحكومية في المملكة ً العربية

زمة لمنع انتشاره. وسوف تكون المشاركة والتصويت في اجتماع الجمعية لاال

 لاتي . ة تداوالعامة عن طريق وسائل التقنية الحديثة باستخدام منص

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

 

 

 

 

Dear shareholders of the Allied Cooperative Insurance Group 

 

 

We inform you that the power of attorney form is not available, according 

to CMA circular stipulating the satisfaction of holding the assemblies of 

joint stock companies listed through modern technology means remotely 

and suspending their holding in presence until further notice, in order to 

ensure the safety of dealers in the financial market and within the support 

of preventive and precautionary efforts and actions of the competent and 

relevant health authorities to face and handle COVID-19 with 

continuation of the ongoing efforts of all government agencies and bodies 

in the Kingdom of Saudi Arabia to take the necessary preventive action to 

prevent its spread. Participation and voting in the General Assembly 

meeting to be via means of modern technology, using Tadawulaty 

platform 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

 

 


